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Verslag vergadering ASD maandag 4 oktober 2021   

Vergaderruimte:  de kleine zaal van de Oude Veiling                                
                                          Marktstraat 19A Aalsmeer  

-------------------------------------------------------------------------------------------- 
Notulen:  Evelien Moors 
Voorzitter: Jaap Overbeek 
Mka:  Bart de Kreij, Wim van Zwieten 
Gasten:  - Tessel Lindelauf (gemeente Aalsmeer en gemeente Amstelveen) 
                             - Iris Brugman  (gemeente Aalsmeer en gemeente Amstelveen)  
 
 

- Het verslag wordt met een tekstuele wijziging vastgesteld.  
- Naar aanleiding van het verslag:  

• P. 2: de ASD heeft nog geen adviesverzoek aangaande het regioplan beschermd wonen 
ontvangen. De voorzitter zal dit bij de gemeente navragen.  

• P. 3: de inlooptijd van de nieuwe leden eindigt in december.  
 
 
 
      
1. Welkom Voorzitter 

- Dick opent als plaatsvervangend voorzitter de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 
De voorzitter zal iets later aansluiten.  
 

2. Vaststellen agenda 
- De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 
13. Nieuwe werkwijze Sociaal Team gemeente Aalsmeer 
- Tessel Lindelauf, Kwaliteitsadviseur Sociaal Team bij de gemeentes Aalsmeer en Amstelveen, 

geeft een toelichting op de testfase van een nieuwe werkwijze van het Sociaal Team. Het 
onderzoeksbureau IPW (Instituut voor Publieke Waarden) is geselecteerd om dit met de 
gemeente op te pakken. De visie bij de werkwijze is iedereen erbij betrekken (ook bestuur en 
beleid).  

- Er worden in de testfase tien multiproblem casussen behandeld waar de gemeentes op vast 
lopen. Het perspectief van de inwoner staat bij de oplossing centraal en ook de regie van de 
inwoner is belangrijk. Het idee is dat er gezamenlijk wordt gekeken naar wat er nodig is en 
welke actie dient te worden ondernomen. Vervolgens wordt er een plan gemaakt dat wordt 
gerealiseerd. Er wordt hierbij gewerkt met een waardendriehoek door IPW. Een oplossing 
moet altijd te legitimeren zijn (conform de wet), de kosten en baten moeten kloppen en een 
dreigend scenario moet van tevoren zijn bekeken. Op verzoek van IPW is een doorbraakbudget 
gerealiseerd. Dit betreft een separaat potje.  

- Op de vraag of er ook sprake is van een exitstrategie antwoordt Tessel dat die keuze bij de 
politiek ligt. Verder geeft ze aan dat er verschillende evaluatiemomenten zijn ingebouwd. De 
ASD kan hierbij worden betrokken.  
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De ASD nodigt de kwaliteitsadviseur Sociaal Team graag over een jaar weer uit voor een 
evaluatie van de doorbreekmethode.  

 

4.        Regioplan Beschermd wonen 

- Iris Brugman, beleidsadviseur Samenleving bij de gemeentes Aalsmeer en Amstelveen, geeft 

een stand van zaken aangaande het regioplan beschermd wonen. Vanuit het Rijk wordt 

beschermd wonen doorgecentraliseerd. Vanaf 2015 is het belegd bij de regio’s (voor regio 

Amstelland heeft Amsterdam een trekkersrol) en vanaf 2023 zal het op gemeenteniveau 

worden georganiseerd. Het idee hierachter is dat inwoners dichtbij hun eigen plek en netwerk 

kunnen worden geholpen. Maatschappelijke opvang zal in 2026 lokaal worden georganiseerd. 

Het uitgangspunt van de regio is ‘lokaal wat lokaal kan en regionaal wat regionaal moet’.  

- Amsterdam heeft beleid ten aanzien van beschermd wonen gemaakt dat een Amsterdams 

plan betreft. Aalsmeer werkt aan een regionale invulling van het beleid. Eind oktober/begin 

november zal hierover een adviesverzoek worden gestuurd aan de ASD.  

- Op de vraag hoe de krapte op de woningmarkt hierbij speelt, antwoordt Iris dat het een groot 

probleem is. Er is geregeld dat bij intramurale uitstroom de persoon urgentie heeft. Het is nog 

moeilijk om te zeggen om hoeveel personen het gaat. Economisch daklozen zijn verder redelijk 

nieuw voor Aalsmeer. Bestuurlijk is naar elkaar uitgesproken dat de gemeentes elkaar zullen 

helpen.  

- Op de vraag hoe er in buurten draagvlak wordt gecreëerd, antwoordt Iris dat iedereen dient 

mee te werken aan een inclusieve samenleving. Er wordt verder gekeken naar werkafspraken 

waarbij er door verschillende partijen, zoals gemeente, woningcorporaties en zorgaanbieders, 

wordt gekeken naar goede plekken.   

De ASD heeft nog geen adviesverzoek aangaande het regioplan beschermd wonen ontvangen. 
De voorzitter zal dit bij de gemeente navragen.  
 

Het voorzitterschap wordt overgedragen aan Jaap Overbeek.  

 

5.  Belangrijkste ingekomen en uitgaande stukken vanaf 29 juni  
- De ASD neemt kennis van de ingekomen en uitgaande stukken.  
- Marije meldt dat ze zich heeft aangemeld voor een webinar van de Koepel. De voorzitter geeft 

aan aanwezig te zijn bij de Hannie van Leeuwenlezing.  
 
6.          Reacties College op adviezen: 
                                    a. Reactie College van B&W op advies ASD inzake Aanbesteding Hulp bij  
                                        Huishouding 
                                    b.  Reactie College van B&W op advies ASD inzake Aanbesteding WMO vervoer  

- Er zijn geen opmerkingen naar aanleiding van de reacties van het College op de adviezen van 
de raad.   

 
7.          Mededelingen Dagelijks Bestuur 

- De AOC/IC is aangepast conform de WBTR. In de komende vijf jaar dienen de wijzigingen ook 
te zijn opgenomen in de statuten.  
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- Er zal nog een afscheidsetentje worden georganiseerd voor de raadsleden die waren 
vertrokken voor de coronacrisis. Dit zal worden gedaan met de zittende leden die met ze 
hebben gewerkt. De datum zal nog bekend worden gemaakt.  

                                                                          
8.          Info uit de werkgroepen: 
                                   a.   Werkgroep Jeugd  

- De werkgroep Jeugd zal de gemeente spreken over het rapport van de Rekenkamer. De 
voorzitter zal hierbij aansluiten. In november moet het College met een plan van aanpak 
komen bij de Gemeenteraad.  

 
                                   b.   Werkgroep Participatie 

- De werkgroep Participatie heeft met drie vertegenwoordigers van Poolse arbeidsmigranten 
gesproken over hoe het gaat. De aandachtspunten zullen op een rij worden gezet.  Ook is er 
overlegd met de raad van Kaag en Braassem om ervaringen uit te wisselen. Daar is reeds een 
advies naar het College gestuurd. De werkgroep zal voor nu op korte termijn de 
verantwoordelijke ambtenaar spreken.  
 

                                   c.   Werkgroep Wmo 
- De werkgroep Wmo geeft aan dat Peter Boers met zijn vertrek naar de gemeente Aalsmeer 

ook uit de Taskforce Zorg en Wonen is gestapt. De voorzitter van de taskforce is eveneens 
gestopt. Er moet nu worden gekeken naar hoe het verder moet. Tot op heden is er nog geen 
vervolgbijeenkomst gepland. Ook zijn de notulen van de laatste bijeenkomst niet ontvangen. 
Indien nodig, kan er worden geëscaleerd naar de wethouder.  

- Ten aanzien van de werkgroep Inclusie wordt door de werkgroep aangegeven dat die ook nog 
een beetje zoekende lijkt.  

 
9.          Terugblik op vergadering met wethouder Wilma Alink op 16 september  

- Het DB vertelt dat er met de wethouder is gesproken over het jaarverslag van de ASD. De 
begroting voor 2022 is goedgekeurd. Verder is het jaarverslag van MEE besproken op verzoek 
van de wethouder. VOA’s kunnen nu voor professionele ondersteuning naar MEE. Daarnaast 
kwam beschermd wonen aan bod en de routing voor de behandeling van adviesverzoeken.  

- Met de wethouder is afgesproken dat er twee keer per jaar op een dergelijke wijze zal worden 
overlegd. 

 
10.         Verslag ASD 8 juli 2021 en besluitenlijst  

- Het verslag wordt met een tekstuele wijziging goedgekeurd.  
 
11.         Verslag van trainingsavond van 9 september 2021  

- Het verslag wordt ongewijzigd goedgekeurd.  
  
12.         Wat verder ter tafel komt 

- Ashna vraagt of de ASD met het oog op de gemeenteraadsverkiezingen in maart een 
adviesbrief gaat sturen aan het toekomstige College. De raadsleden spreken af erover na te 
zullen denken en het opnieuw te agenderen. Voorbeelden van brieven aan de informateur zijn 
hier te vinden.  

- Erwin vraagt de nieuwe leden om na hun inlooptijd een foto en een introductie naar hem op te 
sturen voor de website.  

https://lobbynieuws.nl/brief/
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- De inlooptijd van de nieuwe leden eindigt in december. 
- Dick vraagt hoe druk de ASD het nog zal hebben de komende tijd gezien de aanstaande 

verkiezingen. De voorzitter antwoordt dat er op sommige punten nog wel adviesaanvragen 
worden verwacht.  

 
13.        Volgende vergadering  

- De volgende vergadering vindt plaats op 4 november.  
                                         
21.50 uur   Sluiting  
 

START 
DATUM 

 ONDERWERP EIND 
DATUM 

ACTIE 
DOOR 

20161109  Notitie Burgerportaal monitoren, kenniskaart op 
agenda zetten 

2021 Dick 

      

20201022  Bespreken inzet externe communicatie tijdens 
behandeling Participatievisie 

2021 Allen 

     

20201109  Mendel bezoeken wanneer dat met het oog op de 
coronamaatregelen weer mogelijk is 

2021 Delegatie 
ASD 

     

20210506  Blijversregeling aankaarten in de Taskforce Zorg en 
Wonen 

Oktober 2021 Werkgroep 
Wmo 

     

20210610  Statuten aanpassen n.a.v. WBTR Voor 2026 DB 

20210610  WBTR vermelden in Jaarverslag 2021 van de ASD 2022 DB 

 
 


